


 

Algemeen Bestuur
Woensdag 26 juni 2019, Zevenaar

Aanwezig: mevrouw Koers (voorzitter) en de heren Albers, Berendsen, Gerritsen, Groote, 
Jansen, Kagei en Steenkamp. 
Ambtelijke ondersteuning: de heer Krosenbrink (verslag) en de heer Weijers. 
Aanwezig tot en met agendapunt 3: Mevrouw De Feiter en de heer Gosselink (accountants)

1.Opening
Mevrouw Koers opent de vergadering en stelt de agenda vast. 
Zij kondigt aan dat de accountants persoonlijk een toelichting komen geven over de jaarstukken. 
Er volgt een voorstelronde.

2. Verslag
Het verslag van 31 oktober wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Jaarstukken 2018
De accountant legt uit waarom dit jaar later met de controle is begonnen en geeft aan dat zij 
de controle bijna hebben afgerond. De accountant maakt een aantal kritische kanttekeningen 
bij de jaarstukken. Deze zullen ook terechtkomen in het verslag.

 Er staan enkele fouten en slordigheden in.
 Wat betreft getrouwheid geeft de accountant een verklaring met beperking, omdat de 

inkomsten op het aanbiedstation niet rechtstreeks zonder twijfel gelinkt kunnen 
worden aan de hoeveelheden die gebracht worden.

 De jaarstukken voldoen niet aan alle BBV-voorwaarden. Voor een deel zal dit 
aangepast worden, voor wat betreft de presentatie van de overhead wordt dit in 2019 
meegenomen. Het vergt teveel werk om dat op korte termijn te verwerken.

 Op het punt van rechtmatigheid constateert de accountant dat bij reparaties van 
vrachtauto's niet met werkbonnen wordt gewerkt en dat in sommige gevallen geen 
Europese aanbesteding heeft plaatsgevonden. 

De heer Albers vraagt of dit laatste ook geldt voor oud ijzer. 
Antwoord accountant: De regelgeving is alleen van toepassing op aankoop en niet op 
verkoop.

De heer Kagei vraagt hoe RDL het wel goed kan doen bij de tarieven op het aanbiedstation. 
Antwoord accountant: dat zou bijvoorbeeld kunnen door de inkomende stromen te wegen, 
maar er zijn ook andere opties denkbaar, zoals geen tarief of een vast tarief per bezoek.

De heer Albers vraagt ook aandacht voor het aanleveren van kca en autobanden. Hij 
vermoedt dat deze (gedeeltelijk) afkomstig zijn van bedrijven. 
Antwoord: Het Dagelijks Bestuur zegt toe daar bij de acceptanten aandacht voor te vragen.
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De heer Albers vraagt een nadere toelichting over het medewerkerstevredenheidsonderzoek 
(MTO).
Antwoord: De resultaten van het MTO zijn per afdeling/team teruggekoppeld. Aansluitend 
heeft de personeelsfunctionaris met een vertegenwoordiging van de medewerkers 
gesproken om de resultaten nader te duiden. Dit heeft niet tot nadere acties geleid.

Het Algemeen Bestuur houdt de vaststelling van de jaarrekening aan tot de volgende 
vergadering.

4. Begroting 2020
De heer Jansen constateert dat de kosten in vergelijking met de jaarrekening 2018 met zo’n 
€ 700.000,- zijn toegenomen. Hij vindt dat die stijging te hoog en vraagt om een nadere 
toelichting van de kosten. 
Antwoord: In de bijlage is een vergelijking gemaakt tussen de jaarrekening 2018 en de 
begroting 2020. 

De begroting 2020 wordt vastgesteld. 

5. Locatiekeuze aanbiedstation
De heer Kagei geeft een samenvatting van de discussie in de commissie van Zevenaar.
De meeste partijen zijn voorstander van 7Poort, Lokaal Belang heeft nog geen voorkeur. Wat 
betreft afrekenen op kilo of volume is het beeld wisselend.

De heer Jansen merkt op dat volume wel veel sneller gaat dan wegen, hij heeft dat gemerkt 
op het aanbiedstation in Lobith.

De heer Berendsen geeft aan het jammer te vinden dat de AB-leden van beide gemeenten 
niet meer gezamenlijk zijn opgetrokken in dit proces. 

De heer Albers geeft aan dat hij te weinig informatie heeft om een goed besluit te kunnen 
nemen, daarvoor is het onderzoek te mager. Er moet in ieder geval een verkeerstechnisch 
onderzoek naar beide locaties plaatsvinden. Hij is voorstander van een op termijn sluiten van 
de locatie Lobith. De lagere aankoopprijs van de locatie Matjeskolk mag niet 
veronachtzaamd worden.

De heer Groote geeft aan dat het aanbiedstation een kerntaak van de gemeente is, waar niet 
lichtvaardig over besloten mag worden. Hij vindt het onderzoek magertjes en wijst op enkele 
onduidelijkheden. Hij wenst ook een verkeersonderzoek. Wat is de invloed van de Outlet op 
de verkeersstroom naar 7Poort ? Hij vraagt ook aandacht voor het sociale aspect, niet 
iedereen heeft een auto en voor plaatsen die ver van het nieuwe station af komen te liggen 
wordt het op de fiets te ver.

De heer Steenkamp merkt op dat het gevoel een te grote rol speelt en de inhoud daarbij 
soms ondersneeuwt. Zou het AB zich niet eerst moeten uitspreken wat we aan afstand 
acceptabel vinden ? Ook wil hij graag de mogelijkheden in kaart hebben om stromen als 
groen of PMD aan te leveren op bestaande (werf)locaties. En wat gebeurt er als 
commerciële ontvangers goedkoper zijn voor bijvoorbeeld puin dan het aanbiedstation. Zijn 
die opties in beeld ?

De heer Jansen wil graag meer informatie over de (extra) kosten van het openhouden van 
alle aanbiedstations.

De heer Berendsen ziet ook graag een verkeersonderzoek.

De heer Gerritsen merkt op dat voor de potentiële locaties ook andere kopers zijn.



Het AB streeft er daarom na om uiterlijk in het eerste kwartaal van 2020 tot besluitvorming 
over te gaan. Daartoe wordt begin oktober een extra AB gepland.

6. Werkwijze AB
Er worden enkele afspraken over de werkwijze van het AB gemaakt.

 Het conceptverslag komt binnen een week naar het AB. Het AB reageert daar binnen 
een week en als er geenmeningsverschillen zijn kan het in de volgende vergadering 
als hamerstuk worden vastgesteld.

 Het AB krijgt alle stukken uiterlijk drie weken voor de vergadering gebundeld 
toegezonden.

 De leden van het AB krijgen tegelijk met de griffie de verslagen van het DB 
toegezonden.

7. Aanpassing GR
Het Algemeen Bestuur kan zich vinden in het voorstel van het DB om een voorstel te doen 
richting AB voor aanpassing van de GR. Het DB zal in dat stuk ook aangeven op welk(e) 
punt(en) de huidige GR niet meer voldoet.
De heer Groote merkt op dat een college-GR de invloed van de raad gaat beperken. Hij is 
daar geen voorstander van.

8. Rondvraag
De heer Weijers merkt op dat er bij de begroting een voorstel is gedaan om de frequentie 
voor de inzameling van restafval te verlagen.
De heer Gerritsen geeft aan dat Montferland dat graag wil doorvoeren omdat dit geld 
bespaart en goed voor het milieu is. 
Mevrouw Koers geeft aan dat Zevenaar vooralsnog geen frequentieverhoging wil en eerst de 
evaluatie wil afwachten.
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